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INTERPELACJA 
 

Szanowny Pan 
Aleksander Miszalski 
Prezydent Miasta Krakowa 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

W związku z toczącą się debatą publiczną nad zabezpieczeniem przed hałasem obszaru 
Ogrodu Botanicznego zwracam się z prośbą o udzielenie informacji w sprawie możliwości  
utworzenia gęstego szpaleru drzew  ( np. grab pospolity FASTIGIATA) wzdłuż ogrodzenia 
ogrodu. Czy była robiona inwentaryzacja instalacji podziemnych wzdłuż al. Powstania 
Warszawskiego (zarówno po stronie wschodniej jak i zachodniej)? Czy  była analizowana 
możliwość zasadzenia tam nowych drzew? Jeśli tak to w jakiej maksymalnej ilości można dziś 
posadzić drzewa po obu stronach al. Powstania Warszawskiego? Jaki byłby koszt takich 
nasadzeń (zarówno standardowych drzew które miasto nasadza podczas realizacji inwestycji 
drogowych jak i o zwiększonym obwodzie pnia do 23-25 cm)? Na jakim etapie jest realizacja 
już dawno zapowiadanego projektu tzw. „Superścieżki”?  

 

 

Z poważaniem 

Piotr Moskała 
Radny Miasta Krakowa 


